
PROTOKÓŁ Nr XIII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 15 września 2011 roku 
 

 
 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1720. 
 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
Otwarcia XIII Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po czym 
stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 14 radnych. Lista obecności radnych oraz 
gości załączona została do protokołu. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta i Gminy zgłosił wniosek o korektę porządku obrad dotyczącą: 
1) wycofania z punktu 7 uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/88/2011 z dnia 15 lipca 
2011 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola i 
oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych prowadzone przez Gminę Ogrodzieniec 
– przesunięcie z pkt 6 do pkt 7 uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ogrodzieniec na lata 2011-2021; 
2) zmian w budżecie gminy w zakresie dróg gminnych, zwiększenie środków na remont ul. 
Armii Krajowej w Ryczowie – pkt 6; 
3) wniesienie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. w miejscowości 
Żelazko – pkt 10 b), pkt 10 a) dotyczy Ryczowa; 
4) zmiany uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Strategii, Rozwoju i 
Promocji Gminy Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu poprzez dopisanie rezygnacji z udziału w 
komisji na wniosek radnego Krzysztofa Apla – pkt 15; 
5) wniesienie do porządku obrad uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi 
Zawierciańskiemu – pkt 5. 
 
 
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty przez radnych jednogłośnie 14 głosami  
i przedstawiał się następująco: 
  
 
Porządek obrad :  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie  jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2011 rok. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2011-2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości składki członkowskiej na rok 2011 dla 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” w Łazach. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych na terenie Podzamcza 
pomiędzy Gminą Ogrodzieniec a osobami fizycznymi. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności 
przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. w Krakowie. 
 a) Dotycząca Ryczowa, 
 b) Dotycząca Żelazka. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Ogrodzieniec. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 1 w 
budynku komunalnym nr 4 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/7 o powierzchni 1347 mkw. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 12 w 
budynku komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o powierzchni 1407 mkw. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Strategii, Rozwoju i 
Promocji Gminy Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wnioski, zapytania i oświadczenia.  
19. Zamkniecie obrad. 
 
 
Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Protokół z sesji rady nr XII/2011 z dnia 15 lipca 2011 roku został przyjęty przez radnych bez 
uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 
 
W tej części sesji, przed obradami, Przewodnicząca Rady oddała głos gościowi zaproszonemu 
Pani Małgorzacie Czernek. 
 
Małgorzata Czernek, Prezes Lokalnej Grupy Działania „Perła Jury” przedstawiła zadania 
stowarzyszenia realizowane w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, realizację 
celów  Lokalnej  Strategii  Rozwoju  LGD  „Perła  Jury”,  projekty  w  ramach  działania  Osi  4  –  
LEADER oraz udział Gminy Ogrodzieniec w tych przedsięwzięciach. 
 
Realizacja działań Osi 4 – LEADER jest możliwa dzięki podpisanej umowie pomiędzy 
Urzędem Marszałkowskim a LGD „Perła Jury” dotyczącej warunków i sposobów realizacji 
Lokalnej Strategii Rozwoju zobowiązującej LGD do osiągnięcia celów ogólnych 
wynikających z LSR. 
 
Na realizację działania Osi 4 – LEADER służącej: poprawie jakości życia, różnicowaniu 
działalności gospodarczej i tworzeniu pozarolniczych miejsc pracy oraz zachowaniu 



dziedzictwa kulturowego i przyrodniczego wsi LGD „Perła Jury” przewidziano kwoty w 
wysokości 7 283 000,00 zł z przeznaczeniem – w drodze konkursów ogłaszanych przez LGD 
„Perła Jury” – na następujące operacje: 
 
- „Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej” przewidziano kwotę 730 000,00 zł, do 
tej pory wykorzystano 100 000,00 zł, 
- „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw” przewidziano kwotę  730 000,00 zł, w tym 
wykorzystano 535 875,00 zł, 
- „Odnowa i rozwój wsi” przewidziano kwotę 3 640 000,00 zł, środki zostały wykorzystane, 
- „Małe projekty” przewidziano kwotę 2 183 000,00 zł, w tym wykorzystano 1 073 915,00 zł. 
Dofinansowanie wniosków na kwoty w wysokości: 
- Odnowa wsi (4 projekty): 514 978,00 zł, 
- Małe projekty (7 projektów): 80 613,53 zł. 
 
W odniesieniu do środków przeznaczonych na Gminę Ogrodzieniec podana została również 
wysokość składek członkowskich wpłacanych przez gminę, które w ostatnich latach 
wyniosły: 
- w 2008 r. – 9 587,00 zł (1,00 zł od mieszkańca), 
- w 2009 r. – 7 669,60 zł (0,80 zł od mieszkańca), 
- w 2010 r. – 7 669,60 zł (0,80 zł od mieszkańca). 
 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
Andrzej Mikulski, Burmistrz Miasta i Gminy Ogrodzieniec zaprezentował sprawozdanie z 
działalności, spotkań, w których uczestniczył za ostatni okres: 
 
- 26 lipca br. – zebranie sołeckie dotyczące spraw bieżących oraz funduszu sołeckiego w 
Podzamczu; 
- 28 lipca br. – Święto Policji w Zawierciu, odsłonięcie tablicy pamiątkowej; 
- 2 sierpnia br. – miało odbyć się Walne Zebranie Spółki Jurajski Park Wodny – nie odbyło 
się, gdyż Zarząd spółki odwołał termin zaproszenia; 
- 4 sierpnia br. – zebranie w Gieble Kolonii dotyczyło funduszu sołeckiego na rok 2012 oraz 
kwestii wywłaszczenia pod chodnik wzdłuż ul. Zawierciańskiej; 
- 12 sierpnia br. – udział w uroczystościach wojewódzkich z okazji Dnia Wojska Polskiego w 
Katowice; 
- 14 sierpnia br. – festyn strażacki w Gulzowie; 
- 16 sierpnia br. – spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Olkusz w sprawie ul. Parkowej w 
Gieble Kolonii; 
- 27 sierpnia br. – odbyło się podsumowanie projektu pn. „Ożywić jurajski folklor” 
realizowanego w Ryczowie Kolonii przez Klub Sportów Ekstremalnych „Jura” w Zawiercie 
przy współpracy z Centrum Inicjatyw Lokalnych w Zawierciu w partnerstwie z Gminą 
Ogrodzieniec; 
- również 27 sierpnia br. została zorganizowana kolejna inicjatywa mieszkańców – Święto 
Kiełkowic; 
- 28 sierpnia br. – udział w Dożynkach Powiatowych, które w tym roku odbyły się w 
Szczekocinach; 
- 29 sierpnia br. – odbyło się Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni „Samopomoc 
Chłopska”, podczas którego miało miejsce uzupełnienie Rady Nadzorczej; 



- 30 sierpnia br. – podpisany został akt notarialny zbycia mieszkania komunalnego; 
- 2 września br. – podpisany został akt notarialny zbycia działki w Gieble; 
- 3 września br. – grupa ratownictwa wysokościowego odbyła szkolenie podczas manewrów 
w Lipowej w celu doskonalenia technik ratowniczych, istnieje możliwość powiększenia 
grupy; 
- 7 września br. – zebranie w Fugasówce dotyczyło chodnika przy ul. Bzowskiej; 
- 8 września br. – spotkanie z przedstawicielem firmy Rathdowney prowadzącej badania 
poszukiwawcze i rozpoznanie rud w powiecie zawierciańskim oraz hotelu budowanego pod 
Górą Zamkową w Podzamczu, kwestia dojazdu do ul. Bonerów; 
- 9 września br. – rozprawa w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Gliwicach w 
sprawie skargi Państwa Zygmunta i Marianny Podsiadło na uchwałę Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Skarga została 
oddalona.; 
- 11 września br. – zebranie w Gieble w sprawie funduszu sołeckiego oraz spraw bieżących; 
- 12 września br. – spotkanie na terenie byłej „Izolacji” na zaproszenie firmy dokonującej 
utylizacji azbestu. 
 
W uzupełnieniu Burmistrz poinformował o ogłoszonych przetargach na budowę boisk w 
Ryczowie i Podzamczu, które zostały unieważnione ze względu na fakt, że oferent 
zaproponował kwotę przewyższającą środki deklarowane przez gminę. 
Ponadto realizowane są inwestycje termomodernizacyjne szkoły podstawowej w Gieble oraz 
przychodni zdrowia w Ogrodzieńcu, problemy natomiast są z termomodernizacją Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Ogrodzieńcu, gdzie wykonawca nie realizuje terminowo prac. 
 
Przewodnicząca ogłosiła 10 minutową przerwę od 1630 do 1640. 
 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza łącznie ze 
wskazaniem źródła finansowania. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Zawierciańskiemu została przyjęta 
większością głosów, za jej przyjęciem głosowało 12 radnych, 2 wstrzymały się od 
głosowania. 
Uchwale nadano Nr XIII/95/2011. 
 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2011 rok. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2011 rok została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/96/2011. 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_95_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_96_2011.pdf


 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2011-2021. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 
2011-2021 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/97/2011. 
 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości składki członkowskiej na rok 2011 dla 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” w Łazach. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości składki członkowskiej na rok 2011 dla 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Perła Jury” w Łazach została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/98/2011. 
 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych na terenie Podzamcza 
pomiędzy Gminą Ogrodzieniec a osobami fizycznymi. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza. Na sesji obecny był 
pan Stefański, który godzi się na zamianę działki. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się 
głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości położonych na terenie Podzamcza pomiędzy 
Gminą Ogrodzieniec a osobami fizycznymi została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/99/2011. 
 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności 
przesyłu na rzecz TAURON Dystrybucja S.A. w Krakowie: 
 a) Dotycząca Ryczowa, 
 b) Dotycząca Żelazka. 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_97_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_98_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_99_2011.pdf


Dariusz Ptaś, Sekretarz Miasta i Gminy Ogrodzieniec wniósł poprawkę do uchwały 
dotyczącej Żelazka polegającą na zmianie słów „ENION S.A” na „TAURON Dystrybucja 
S.A.” oraz korektę literówki w podstawie prawnej na 3051, Dz.U. z 1964 roku, Nr 16. 
Projekty uchwał zostały odczytane przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
 a) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności 
przesyłu na  rzecz TAURON Dystrybucja S.A. w Krakowie została przyjęta większością 
głosów, za jej  przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania. 
 Uchwale nadano Nr XIII/100/2011. 
 
 b) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności 
przesyłu na  rzecz TAURON Dystrybucja S.A. w Krakowie została przyjęta większością 
głosów, za jej  przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania. 
 Uchwale nadano Nr XIII/101/2011. 
 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Ogrodzieniec. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Ogrodzieniec została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/102/2011. 
 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza. Radni nie zgłosili 
uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/103/2011. 
 
 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 1 w 
budynku komunalnym nr 4 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/7 o powierzchni 1347 mkw. 
 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_100_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_101_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_102_2011.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_XIII_103_2011.pdf


Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 1 w budynku 
komunalnym nr 4 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/7 o powierzchni 1347 mkw. została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/104/2011. 
 
 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 12 w 
budynku komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o powierzchni 1407 mkw. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 12 w budynku 
komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o powierzchni 1407 mkw. została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr XIII/105/2011. 
 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Strategii, Rozwoju i 
Promocji Gminy Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. 
  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała dotyczy wykreślenia ze składu osobowego Komisji radnych 
Jerzego Kołodzieja i Krzysztofa Apla. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Strategii, Rozwoju i Promocji 
Gminy Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu została przyjęta większością głosów, za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania. 
Uchwale nadano Nr XIII/106/2011. 
 
 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała dotyczy dopisania do składu osobowego Komisji radnego 
Jerzego Kołodzieja. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło się głosowanie. 
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Uchwała w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
została przyjęta większością głosów, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwale nadano Nr XIII/107/2011. 
 
 
Ad. 17 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radni: Maria Lipka-Stępniewska, Jerzy Janoska i Patryk Szczygieł zgłosili następujące 
interpelacje: 
 
 Przewodnicząca Rady Maria Lipka Stępniewska: 
Istotnym elementem dalszego rozwoju naszej gminy jest zapewnienie odpowiedniego 
poziomu dochodów. 
Dlatego zwracam się z następującymi pytaniami do Burmistrza jako gospodarza naszej 
gminy: 
1. Jakie działania podejmuje Burmistrz w celu zapewnienia takich dochodów, które 
umożliwią w przyszłości kolejne inwestycje, a usługi świadczone przez gminę będą na 
odpowiednim poziomie? 
2. Jakie działania podejmuje Burmistrz w sprawie terenów po Cementowni? 
3. Czy możliwym byłoby umieszczenie ul. Nowy Świat i ul. Sobieskiego w Ogrodzieńcu 
przyszłorocznych planach zmiany nawierzchni i chodników? 
4. Zagospodarowanie „Lasku” (nowy właściciel budynku po salonie „Jurajskim”). 
 
 Radny Jerzy Janoska: 
1. Informuję Pana Burmistrza Andrzeja Mikulskiego, Radnych Miasta i Gminy Ogrodzieniec, 
Sołtysów i Szanownych Państwa, mieszkańców Gminy Ogrodzieniec, a zwłaszcza sołtysa 
Fugasówki, że Pan Grajdek Feliks zamieszkały w Zawierciu-Bzów będąc właścicielem 
nieruchomości na Fugasówce przy ul. Bzowskiej wyraża zgodę na bezpłatne wydzierżawienie 
na okres 10 lat Gminie Ogrodzieniec w/w działki na plac zabaw. 
Proszę Pana Burmistrza o podjęcie działań w celu podpisania umowy dzierżawy z Panem 
Grajdkiem. 
Do interpelacji dołączona została kopie: oświadczenia Pana Feliksa Grajdka, mapy 
ewidencyjnej oraz orientacja położenia działki, które w oryginale zostaną złożone do Urzędu 
Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu. 
2. Jak wygląda sprawa z autobusami czerwonymi, kiedy możemy się spodziewać 
uruchomienia linii i czy jest jakaś informacja z Zawiercia o terminie zakupu autobusów? 
 
 Radny Patryk Szczygieł: 
1. W imieniu młodzieży, która złożyła do mnie pisemny wniosek proszę o wygospodarowanie 
środków w budżecie na 2012r. na budowę boiska do siatkówki plażowej przy orliku. 
Wnioskodawcy opracowali wstępny kosztorys, z którego wynika, że koszt prac wyniesie ok. 
10 tys. zł. 
2. Na jakim etapie rozwoju jest sprawa rozbiórki budynków przy Placu Piłsudskiego. Kiedy 
mieszkańcy mogą spodziewać się rozpoczęcia prac? 
3. W imieniu grupy mieszkańców pragnących pozostać anonimowymi, proszę o interwencję 
w sprawie utrzymania należytej czystości przez gminnych hodowców gołębi. Zdaniem 
zgłaszających gołębie puszczone samowolnie brudzą sąsiednie tereny obok miejsca swojego 
zamieszkania. 
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4. Kiedy możemy spodziewać się zorganizowania forum gospodarczego gminnych 
przedsiębiorców – podczas Komisji Strategii, Rozwoju i Promocji (która wysunęła taki 
wniosek), ze strony gminy padła propozycja, aby takie spotkanie zorganizować jeszcze we 
wrześniu br. 
5. Kiedy zostanie odświeżona strona internetowa gminy? Decyzja w tej sprawie zapadła kilka 
miesięcy temu. 
6. Proszę o przygotowanie harmonogramu pracy Rady do końca roku i na rok 2012.  
 
 Radni: Grażyna Gołuchowska, Jerzy Kołodziej, Zbigniew Fabiańczyk, Marta Baryłka, 
Małgorzata Janoska złożyli interpelacje na piśmie. 
 
 
Ad. 18 
Wnioski, zapytania i oświadczenia. 
 
Beata Jakacz Sołtys Ryczowa Kolonii zgłosiła w imieniu mieszkańców Ryczowa Kolonii 
następujące wnioski: 
1. Sołtys, Rada Sołecka oraz mieszkańcy Ryczowa Kolonii zwracają się z prośbą do 
Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec o podjęcie kroków w celu dokończenia nakładki 
asfaltowej na ulicy Turystycznej w kierunku Państwa Gajdów. Część mieszkańców tej ulicy 
ma asfalt, druga część czuje się gorsza, gdyż żyje w ciągłym kurzu ponieważ w sezonie 
letnim wzmaga się ruch turystyczny oraz pojazdów mechanicznych (quadów). 
Prosimy o przybliżenie nam terminu realizacji. 
2. Sołtys, Rada Sołecka oraz mieszkańcy Ryczowa Kolonii zwracają się z do Burmistrza 
Miasta i Gminy Ogrodzieniec zwracają się z prośbą o podjęcie kroków o przedłużenie linii 
oświetleniowej na ulicy Zachodniej oraz Pileckiej. 
Na ulicy Zachodniej została sprzedana działka Urzędu Miasta i Gminy. Nowy właściciel oraz 
osoby tam mieszkające chcą, aby ich dzieci były bezpieczne wracając do domów wieczorem. 
Tereny te znajdują się w sąsiedztwie lasów, tym bardziej jest wskazane oświetlenie. 
Pragnę nadmienić, że od kilku lat dostajemy te same odpowiedzi od Urzędu Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
 
Ad. 19 
Zamknięcie obrad. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia XIII sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 
 
 
Protokół  sporządziła:      Podpis Przewodniczącej Rady 
Iwona Rajca  
 


